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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
 SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2025. gada 13. martā         Nr. TND/25/3 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde sasaukta 2025. gada 13. martā plkst. 10.30 

Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot elektronisko 

balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek izmantots 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 10.30 atklāj un vada Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja Dace 

Adiņa, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. 

Sēdē piedalās: 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas deviņi balsstiesīgie deputāti: 

- Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa (attālināti, izmantojot 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom), Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš 

(attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom), Inga Priede, Edīte Zelča 

(attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom); 

deputāti: 

- Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Juris Šulcs (attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences 

sarunu rīku Zoom), domes priekšsēdētājs Gundars Važa; 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Lelde Bičuša, Egīls Dude, Juris Kožeurovs (no darba kārtības 5. jautājuma), Baiba 

Pļaviņa, Laura Stūrīte, Ingrīda Smuškova (līdz darba kārtības 4. jautājumam), Tamāra Vaļuka, 

Daina Vilmane, Arturs Vinbergs, Sintija Zekunde, Zanda Zorenberga (attālināti, izmantojot 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom); 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Madara Godina-Eihmane – Sēmes sākumskolas direktora vietniece izglītības jomā (līdz darba 

kārtības 3. jautājumam), 

- Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja (līdz darba kārtības 4. jautājumam), 

- Laura Šmite – Lapmežciema pagasta pārvaldes vadītāja (attālināti, izmantojot tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīku Zoom), 

- Māris Valdmanis – Sēmes un Zentenes pagastu pārvaldes vadītājs (līdz darba kārtības 

3. jautājumam), 

- Agnese Vanaga – Kandavas novadpētniecības muzeja vadītāja (par darba kārtības 1. jautājumu), 

- Tamāra Videniece – Sēmes sākumskolas administratore (līdz darba kārtības 3. jautājumam). 

citi: 

http://www.tukums.lv/
mailto:pasts@tukums.lv


 

 

- Liena Trēde – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste. 

UZAICINĀTI: 

- Kandavas Kārļa Mīlenbaha vidusskolas projektu koordinatore Danuta Dude – par darba kārtības 

7. jautājumu, 

- Latvijas Basketbola federācijas pārstāvis Kristaps Gotfrīds – par darba kārtības 9. jautājumu. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Par Kandavas novadpētniecības muzeja stratēģiju 2025.–2029. gadam. 

2. Par Sēmes sākumskolas pamatizglītības pirmā posma izglītības programmas īstenošanu. 

3. Par Zemītes pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā. 

4. Par grozījumiem 2021. gada 28. jūlijā apstiprinātajā Tukuma novada pašvaldības iestādes 

“Pašvaldības administrācija” nolikumā. 

5. Par nolikuma “Tukuma novada Literatūras nozares projektu konkurss” apstiprināšanu. 

6. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2024. gada 28. martā apstiprinātajā Tukuma 

novada Kultūras projektu konkursa nolikumā. 

7. Par finansiālu atbalstu Kārļa Mīlenbaha vidusskolas skolēnu delegācijas braucienam uz Lejri 

Dānijā. 

8. Par finansiālu atbalstu Robertam Krauklim. 

9. Par finansiālu atbalstu FIBA U-23 Nāciju līgas posma 3x3 basketbolā organizēšanu. 

10. Informatīvo ziņojumu par plānotajiem būvdarbiem Tukuma Raiņa Valsts ģimnāzijā 

(1. kārta). 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Sēdes vadītāja Dace Adiņa aicina balsot par sēdes darba kārtību, ja deputātiem nav 

ierosinājumu vai priekšlikumu. 

Deputāte Edīte Zelča tehnisku iemeslu dēļ nevar nobalsot elektroniskajā balsošanas 

sistēmā. 

Par darba kārtību balso: 

"PAR"  -  
8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 1 (Edīte Zelča – nepiedalās balsojumā tehnisku iemeslu dēļ) 

  

NOLEMJ: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
  

1. Par Kandavas novadpētniecības muzeja stratēģiju 2025.–2029. gadam. 

2. Par Sēmes sākumskolas pamatizglītības pirmā posma izglītības programmas īstenošanu. 

3. Par Zemītes pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā. 

4. Par grozījumiem 2021. gada 28. jūlijā apstiprinātajā Tukuma novada pašvaldības iestādes 

“Pašvaldības administrācija” nolikumā. 

5. Par nolikuma “Tukuma novada Literatūras nozares projektu konkurss” apstiprināšanu. 

6. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2024. gada 28. martā apstiprinātajā Tukuma 

novada Kultūras projektu konkursa nolikumā. 



 

 

7. Par finansiālu atbalstu Kārļa Mīlenbaha vidusskolas skolēnu delegācijas braucienam uz Lejri 

Dānijā. 

8. Par finansiālu atbalstu Robertam Krauklim. 

9. Par finansiālu atbalstu FIBA U-23 Nāciju līgas posma 3x3 basketbolā organizēšanu. 

10. Informatīvo ziņojumu par plānotajiem būvdarbiem Tukuma Raiņa Valsts ģimnāzijā 

(1. kārta). 

1. § 

Par Kandavas novadpētniecības muzeja stratēģiju 2025.–2029. gadam 

ZIŅO: Agnese Vanaga – Kandavas novadpētniecības muzeja vadītāja. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Kandavas 

novadpētniecības muzeja stratēģiju 2025.–2029. gadam” (lēmuma 

projekts pievienots protokola pielikumā). 

2. § 

Par Sēmes sākumskolas pamatizglītības pirmā posma izglītības programmas īstenošanu 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Gundars Važa. 

ATBILDES: Dace Strazdiņa. 

IZSAKĀS: Māris Valdmanis, Dace Adiņa. 

Māris Valdmanis papildina, ka lēmumam nav finansiālas ietekmes uz budžetu, piebilst par 

veiktajiem ieguldījumiem skolas sakārtošanā, par pietiekamajiem cilvēku resursiem, kā arī 

iespējām izīrēt dzīvokļus pedagogiem. 

Dace Strazdiņa norāda, ka vecāku atsauksmes par skolu ir labas. Skolas direktore apliecina, 

ka pedagogu un bērnu skaits pietiekams. Piebilst, ka palielinājusies vecāku atbildība un 

iesaistīšanās bērnu vajadzību noskaidrošanā. 

Dace Adiņa norāda, ka Sēmes sākumskola ir pozitīvs piemērs, un aicina balsot par lēmuma 

projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Sēmes sākumskolas 

pamatizglītības pirmā posma izglītības programmas īstenošanu” 

(lēmuma projekts pievienots protokola pielikumā). 



 

 

3. § 

Par Zemītes pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā 

ZIŅO: Ingrīda Smuškova – Tūrisma un mantojuma attīstības nodaļas vadītāja. 

IZSAKĀS: Inga Priede, Gundars Važa, Dace Adiņa. 

Ingrīda Smuškova, atbildot Gundaram Važam, paskaidro, ka vēl tiek izstrādāti ģerboņi 

Kandavas un Slampes pagastam. Norit diskusijas un viedokļu apkopošana par Zemītes, Viesatu 

un Degoles pagastu ģerboņiem. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Zemītes pagasta 

ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā” 

(lēmuma projekts pievienots protokola pielikumā).  

4. § 

Par grozījumiem 2021. gada 28. jūlijā apstiprinātajā Tukuma novada pašvaldības iestādes 

“Pašvaldības administrācija” nolikumā 

ZIŅO: Lelde Bičuša – Juridiskās nodaļas vadītāja. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem 

2021. gada 28. jūlijā apstiprinātajā Tukuma novada pašvaldības iestādes 

“Pašvaldības administrācija” nolikumā” (lēmuma projekts pievienots 

protokola pielikumā). 

5. § 

Par nolikuma “Tukuma novada Literatūras nozares projektu konkurss”  

apstiprināšanu 

ZIŅO: Laura Stūrīte – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Gundars Važa. 

ATBILDES: Laura Stūrīte. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 



 

 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par nolikuma “Tukuma 

novada Literatūras nozares projektu konkurss” apstiprināšanu” 

(lēmuma projekts pievienots protokola pielikumā). 

6. § 

Par grozījumiem Tukuma novada domes 2024. gada 28. martā apstiprinātajā  

Tukuma novada Kultūras projektu konkursa nolikumā 

ZIŅO: Laura Stūrīte – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis. 

ATBILDES: Laura Šmite. 

Laura Stūrīte, atbildot Mārtiņam Limanskim, paskaidro, ka liegts ar vienu projektu startēt 

Literatūras nozares projektu konkursā nu Kultūras projektu konkursā. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Inga Priede – nepiedalās balsojumā) 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem 

Tukuma novada domes 2024. gada 28. martā apstiprinātajā Tukuma 

novada Kultūras projektu konkursa nolikumā” (lēmuma projekts 

pievienots protokola pielikumā). 

7. § 

Par finansiālu atbalstu Kārļa Mīlenbaha vidusskolas skolēnu delegācijas  

braucienam uz Lejri Dānijā 

ZIŅO: Inga Priede – domes priekšsēdētāja vietniece sociālās politikas jautājumos. 

UZAICINĀTA: Danuta Dude – Kandavas Kārļa Mīlenbaha vidusskolas projektu koordinatore. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis, Dace Adiņa, Sandis Čilipāns. 

ATBILDES: Danuta Dude, Inga Priede. 

IZSAKĀS: Dace Lebeda, Gundars Važa, Mārtiņš Limanskis, Sandis Čilipāns, Dace Adiņa. 

Danuta Dude informē par līdzšinējo ilggadējo skolas sadarbību ar Lejri Dānijā. Paskaidro, 

ka dāņu puse apmaksā visu ar uzņemšanu saistīto, bet nepieciešams finansējums ceļa izdevumiem. 

Iepriekš Kandavas novada pašvaldība sniegusi atbalstu šai sadarbībai. Direktoru maiņa skolā 

ietekmējusi situāciju, skolas budžetā šogad šim pasākumam finansējums nav paredzēts. Uzņemot 

dāņu skolēnus Kandavā, izdevumus sedza skola, kā arī savus līdzekļus ieguldīja ģimenes, kurās 

dzīvoja dāņu viesi. 



 

 

Inga Priede piebilst, ka Ārvalstu sadarbības komisija atbalstījusi jautājuma virzīšanu 

izskatīšanai Finanšu komitejai. 

Dace Adiņa bilst, ka nepieciešams runāt ar vecākiem par iespēju līdzfinansēt pusi no ceļa 

izdevumiem un meklēt variantus otru pusi segt no skolas līdzekļiem. 

Notiek debates par iespējām rast finansējumu un vecāku līdzmaksājumu. 

Mārtiņš Limanskis aicina domāt par pašvaldības lēmumiem, jo, piešķirot finansējumu šim 

braucienam, tiktu radīts precedents. 

Gundars Važa norāda, ka citas skolas un vecāki paši risina šādus jautājumus, nevēršoties 

pašvaldībā. Pauž viedokli, ka šādam braucienam jābūt ar vecāku līdzmaksājumu. Uzskata, ka 

nedrīkst aiztikt pašvaldības budžeta līdzekļus neparedzētiem gadījumiem. 

Dace Adiņa piebilst, ka izvērtējamas prioritātes, jo papildu finansējums nepieciešams arī 

Kārļa Mīlenbaha vidusskolas infrastruktūras attīstības projektam. Uzklausot izteiktos viedokļus, 

aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  2 (Ilze Gotfrīda-Siliņa, Inga Priede) 

"PRET" -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants 

Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
noraidīt lēmuma projektu “Par finansiālu atbalstu Kārļa Mīlenbaha 

vidusskolas skolēnu delegācijas braucienam uz Lejri Dānijā”. 

8. § 

Par finansiālu atbalstu Robertam Krauklim 

ZIŅO: Juris Kožeurovs – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas sporta speciālists. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis. 

ATBILDES: Juris Kožeurovs, Laura Stūrīte. 

IZSAKĀS: Inga Priede, Sandis Čilipāns, Gundars Važa, Modris Liepiņš, Dace Adiņa. 

Sandis Čilipāns piebilst, ka dalībai izlasē un sacensībām sportists kvalificējies līdzvērtīgi 

citu sporta veidu pārstāvjiem. 

Gundars Važa izsakās, ka nepieciešams sportā noteikt prioritātes, ko pašvaldība atbalsta. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu komitejai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par 

finansiālu atbalstu Robertam Krauklim” (lēmuma projekts pievienots 

protokola pielikumā). 

9. § 

Par finansiālu atbalstu FIBA U-23 Nāciju līgas posma 3x3 basketbolā organizēšanu 

ZIŅO: Juris Kožeurovs – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas sporta speciālists. 

UZAICINĀTS: Kristaps Gotfrīds – Latvijas basketbola federācijas pārstāvis. 



 

 

JAUTĀJUMI: Dace Lebeda, Dace Adiņa. 

ATBILDES: Kristaps Gotfrīds. 

IZSAKĀS: Gundars Važa, Inga Priede, Baiba Pļaviņa, Mārtiņš Limanskis, Ilze Gotfrīda-Siliņa, 

Modris Liepiņš, Sandis Čilipāns, Laura Stūrīte. 

Kristaps Gotfrīds sniedz prezentāciju par FIBA U-23 Nāciju līgas posma 3x3 basketbola 

sacensību organizēšanu Kandavā un atbild uz deputātu jautājumiem. Uzklausot Gundara Važas 

teikto, ka laukuma izbūve izmaksā par 17 tūkstošiem euro vairāk, ierosina vākt ziedojumus sporta 

laukuma rekonstrukcijas darbu pabeigšanai. 

Notiek debates par iespējām sniegt finansiālu atbalstu sacensību organizēšanai. 

Mārtiņš Limanskis aicina nejaukt finansējumu infrastruktūrai ar atbalstu turnīram. Piebilst, 

ka iepriekšējie domes lēmumi par papildu finansējuma piešķiršanu futbolam un BMX, neļauj 

noraidīt finansējuma piešķiršanai šim pasākumam. Uzsver, ka FIBA U-23 Nāciju līgas posma 3x3 

basketbola sacensības ir liels projekts, starptautisks pasākums, ko vajag atbalstīt. 

Gundars Važa norāda, ka tad jāsaprot, kam finansējumu atņemt, jo budžets pieņemts. 

Pašvaldībai ir ziedojumu konts, bilst par iespēju aicināt iedzīvotājus ziedot šo sacensību 

organizēšanai. 

Ilze Gotfrīda-Siliņa izsakās par pasākuma lielo nozīmīgumu basketbola attīstībai Kandavā. 

Ierosina izvērtēt, kurām un cik basketbola komandām tiek sniegts atbalsts. 

Turpinās debates par sporta iniciatīvām, iespējām rast finansējumu. 

Sandis Čilipāns pauž viedokli, ka ar šādiem lēmumiem par finansējumu sacensībām kļūst 

bezjēdzīga sporta iniciatīvu pieteikumu iesniegšana un izvērtēšana. Tā kā turnīra rīkošanai visi 

piekrīt, rosina lēmuma projektu virzīt uz Finanšu komiteju un paralēli skatīt, kādas ir iespējas rast 

nepieciešamo finansējumu. 

Mārtiņš Limanskis izsaka ierosinājumu sacensību organizēšanai novirzīt Izglītības 

pārvaldes reorganizācijas rezultātā iegūtos līdzekļus. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu komitejai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants 

Liepiņš, Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Edīte Zelča) 

"NEPIEDALĀS" 

-  

1 (Ilze Gotfrīda-Siliņa – nepiedalās balsojumā, pamatojoties uz likumu “Par 

interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā”) 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par finansiālu 

atbalstu FIBA U-23 Nāciju līgas posma 3x3 basketbolā organizēšanu” 

(lēmuma projekts pievienots protokola pielikumā). 

10. § 

Informatīvo ziņojumu par plānotajiem būvdarbiem Tukuma Raiņa Valsts ģimnāzijā 

(1. kārta) 

ZIŅO: Zanda Zorenberga – Attīstības nodaļas projektu vadītāja. 

IZSAKĀS: Gundars Važa. 

Dace Adiņa aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Deputāts Rimants Liepiņš tehnisku iemeslu dēļ nepiedalās balsojumā elektroniskajā 

balsošanas sistēmā. 



 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Rimants Liepiņš – nepiedalās balsojumā tehnisku iemeslu dēļ) 

  

NOLEMJ: 
pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par plānotajiem būvdarbiem 

Tukuma Raiņa Valsts ģimnāzijā (1. kārta)”. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde tiek slēgta plkst. 12.03. 

Sēdes vadītāja 

komitejas priekšsēdētāja   (personiskais paraksts)  Dace Adiņa 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts)  Anita Belousa 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas (ES) 

2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ 

Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 


